

VFP INK TECHNOLOGIES



Immeuble Le Trema
163 Quai Aulagnier
92601 ASNIÈRES SUR SEINE
France

Telephone: +33 (0)1 41 47 50 97

Fax:

Site: <https://www.vfp-ink-technologies.fr>

Category:	Manufacturers
Activities:	Chimiste / matières premières
Markets:	Multi-markets
Region:	île-de-france
Participant since:	2021

Chimiste / Matières premières

"VFP Ink Technologies conçoit des encres et des vernis high-techs pour l'industrie d'aujourd'hui et de demain. L'entreprise réinvente et offre de nouvelles possibilités pour l'avenir dans différents secteurs : étiquettes, industrie, cartes de crédit ou électronique imprimée. La technologie créée ouvre les portes d'un nouveau possible en s'adaptant à chaque contrainte et chaque concepteur ou fournisseur pour envisager des produits finis innovants, sur-mesure et révolutionnaires. PME française, experte en consommables et technologies pour les impressions, elle est impliquée dans plusieurs projets collaboratifs industriels de recherche. Elle apporte des solutions pérennes comme c'est le cas des dernières avancées en plastronique. Acteur majeur européen, VFP Ink Technologies distribue l'ensemble de ses gammes sur les 5 continents. "

"VFP Ink Technologies designs high-tech inks and varnishes for the industry of today and tomorrow. The company reinvents and offers new possibilities for the future in various sectors: labels, industry, credit cards or printed electronics. The technology created opens the doors to a new possibility, adapting to each constraint and each designer or supplier to envisage innovative, tailor-made and revolutionary finished products. A French SME with expertise in printing consumables and technologies, the company is involved in several collaborative industrial research projects. It provides sustainable solutions, as in the case of the latest advances in plastronics. A major European player, VFP Ink Technologies distributes all its product ranges on all 5 continents. "